
Memo: 

 

Aan  Leden gemeenteraad 
Van  Voorzitter raadswerkgroep Wonen 
Datum  15 juni 2017 
Onderwerp Verantwoording werkzaamheden werkgroep Wonen 
 

Beste collega’s,  

Tijdens de behandeling van de kaderbrief op 12 juli 2016 heeft de gemeenteraad in een motie het 

college van Burgemeester en Wethouders verzocht om:  

• In samenspraak met de gemeenteraad het proces te starten om in 2017 een nieuwe 
woonagenda op te stellen; 

• Na de biedingen van de corporaties in het kader van de prestatieafspraken de gemeenteraad 
in de gelegenheid te stellen om haar wensen en bedenkingen mee te geven aan het college 
alvorens zij haar zienswijze op die biedingen naar de Minister stuurt; 

• Op basis van de eerste ervaringen met een voorstel te komen op welke wijze in 2017 de 
gemeenteraad betrokken wordt bij de prestatieafspraken. 

 
Naar aanleiding van deze motie is er vanuit de gemeenteraad een raadswerkgroep wonen gevormd. 
De werkgroep vindt het belangrijk om terug te koppelen aan de gemeenteraad hoe zij – in het licht 
van de motie – haar taken heeft uitgevoerd en op welke wijze zij invulling geeft aan haar taken in het 
vervolgproces. 
 
De raadswerkgroep heeft in de afgelopen maanden het proces voor het evalueren van de huidige 
woonagenda begeleid. Tijdens dit proces heeft de raadswerkgroep aanvullingen gedaan op de 
formulering van de opdracht tot evaluatie van de woonagenda. Hierbij was er voornamelijk aandacht 
vanuit de werkgroep voor de rol van de gemeenteraad en het betrekken van alle stakeholders die 
van belang zijn.  
 
Tijdens de werkzaamheden van RIGO in het kader van de evaluatie van de huidige woonagenda heeft 
RIGO een gesprek gehad met de leden van de raadswerkgroep. In het gesprek is er veel aandacht 
geweest voor de positie van de gemeenteraad in het kader van het woonbeleid, welk beeld de leden 
van de werkgroep hebben van het woonbeleid en of zij op basis van het huidige beleid voldoende 
hun kaderstellende en controlerende rol kunnen vervullen.  
 
In de laatste vergadering van de raadswerkgroep zijn er afspraken gemaakt met de 
portefeuillehouder over het vervolgproces met betrekking tot het opstellen van een nieuwe 
woonagenda naar aanleiding van de evaluatie. Zo is er afgesproken dat er bij de bespreking van de 
evaluatie in de informatieronde van 27 juni 2017 een conceptvoorstel zal voorliggen voor het 
vervolgproces. Daarnaast zal de evaluatie van de prestatieafspraken met de woningcorporaties 
toegevoegd worden aan de stukken.  Op basis van uw inbreng in de informatieronde zal de 
raadswerkgroep in gesprek gaan met de portefeuillehouder om een definitief proces te formuleren. 
De verwachting is dat u een besluit kunt nemen over een nieuwe woonagenda in januari 2018.  
 
Ik hoop u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben over de werkzaamheden van de 
raadswerkgroep wonen. Mocht u nog vragen hierover hebben dan kunt u deze stellen tijdens de 
informatieronde van 27 juni 2017.  
 



Met vriendelijke groeten,  
 
 
Antoine van Lune 
Voorzitter raadswerkgroep wonen 
   


